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1. De volgende geschil- en beslispunten zullen bespreking vragen: 
a. Voorbereiding energieraad (conclusies p. 10 e.v.) 

Fi heeft te weinig voorbereidingstijd gehad en heeft een 
algemene reserve gelegd op de onderhavige conclusies. Aar ^ht 
zal moeten worden besteed aan de voorbereide concept 
interventie. 

b. Vliegtuigbouwindustrie 
Kern van de zaak is of Nederland de weg moet inslaan voor 
luchtvaartmaatschappijen aankoopverplichtingen te scheppen. 
Dit zou passen bij een overlegkader tussen enerzijds 
luchtvaartmaatschappijen en anderzijds vliegtuigindustrieën 
en overheden. 

c. Vestigingsplaats Instituut voor Economische Analyse er: Onderzoek 
Staatssecretaris Brinkhorst zet in zijn nota uiteen dat Neder
land een serieus voorstel zou kunnen doen. Dan moet wel worden 
gekozen voor een plaats met grote voordelen op het terrein 
van verbindingen, wetenschappelijke infrastructuur en aanbod 
op de arbeidsmarkt. In dat geval komt hij met de , door hen 
kennelijk kansrijk geachte kandidatuur van Rotterdam. Indien 
wel regionaal politieke argumenten een rol mogen spelen, 
ligt Maastricht voor de hand (reeds genoemd toen de MR 
op 17-1-1975 deze stad passeerde bij de vestiging van het 
Instituut tot ontwikkeling van de beroepsopleiding). Kans 
op communautaire aanvaarding is dan, volgens de staatssecretaris 
gering. U hebt zelf op 11 maart jl. krachtig gepleit voor de 
regio. 

2. Na het ministerieel overleg van 29 april jl. (i.p.v. de REZ) 
is besloten dat nog zou worden teruggekomen op de stagnatie 
van de handelspolitieke besprekingen. Op verzoek van EZ is 
nu de betreffende BEB nota op de agenda geplaatst. 

3. Economische Top 
U zult zich herinneren dat bij de voorbereiding van de Euro
pese Raad van 25 en 26 maart is overv/ogen in hoeverre de stag
natie terzake van internationale handelspolitieke besprekingen 
onderwerp van discussie moest zijn. Met name minister Lubbers 
heeft het belang van voortgang aangegeven en u bent hem 
daarin bijgevallen. Goede voorbereiding werd echter nodig 
gevonden. Via IRHP, coördinatiecommissie zou een initiatief 
in de Europese Gemeenschap worden bekeken. DG BEB meent 
dat nu lang genoeg is gewerkt aan de voorbereiding: er is 
een nota besproken waarover interdepartementaal geen wezen
lijke verschillen van mening bestaan. Op basis van de 
IRHP conclusies wordt nu een interventie van de algemene 
raad voorbereid. In bijlage 2 is een brief van DG BEB 
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opgenomen met 5 conclusies. I'ern van de zaak is dat vooruitgang 
in de GATT onderhandelingen, gegeven de toenemende 
protectionistische druk in tal van landen en het gevaar van 
zg. niet zichtbare handelsbelemmeringen, alleen zou kunnen 
v/orden bespoedigd indien een "meer uitgewerkte marktver
storingsregeling met de mogelijkheid van selectieve toepassing 
tot stand zou kunnen komen". Die regeling moet rekening houden 
met de belangen van de minst ontwikkelde landen en te worden 
geplaatst in het kader van een in de EEG te scheppen econo
misch structuurbeleid, terwijl vervolgens het functioneren 
van de regeling moet zijn afgestemd op een internationaal 
herstructurerings proces. Dat lijken mij ambitieuze zaken 
die nog wel, de verlenging van het multivezel akkoord 
indachtig, tot wat politieke problemen aanleiding zullen geven 
Ik wijs nog wel op de omstandigheid (ook door DG BEB in IRHP 
nog par. 5, p. 3 genoemd) dat het aandeel van de handel 
tussen de EG lidstaten en niet preferentieel behandelde 
landen relatief gering is. Dit geldt ook in verhouding 
tot het BNP van de lidstaten. Alleen het VK springt eruit. 
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